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Als darrers plens de l’últim trimestre vam debatre temes importants com ara el projecte de 
viabilitat de l’Hospital de Sant Pere, així com la cessió d’una partida pressupostaria de 100.000 
€, per fer front al deute adquirit degut l’absència d’una bona gestió per part de la direcció de 
l’Hospital. El nostre vot va ser desfavorable primerament per la manca de transparència amb 
aquest assumpte i tot seguit per la manca d’informació, així com del full de ruta per poder fer 
una bona valoració. Des de la nostre formació, vàrem demanar treure aquest punt de l’orde 
del dia per portar-ho a participació ciutadana, doncs pensem que era un tema prou delicat, on 
els familiars i els vilatans tenien dret a opinar i participar en la presa d’aquesta decisió. 
 
Vam recolzar l’aprovació del Conveni de Mobilitat Internacional Jove del Maresme 2023-2027. 
On crèiem que aquest projecte es molt positiu i enriquidor, per ajudar als joves en el seu 
creixement personal i per obrir noves possibilitats d’intercanvi i de mobilitat laboral amb 
l’àmbit internacional, expandint les oportunitats. També ens vam afegir a l’aprovació de 
l'adhesió al Manifest del projecte transformador d’equipaments 2030, on l’epicentre d’aquest 
projecte es la transformació social i la transmissió de valors. On els espais i equipaments 
municipals tant educatius com esportius siguin inclusius i referents d’educadors de la 
sostenibilitat. 
  
 En el punt sobre la modificació pressupostària que fa referència a la modalitat de crèdit 
extraordinari i suplement de crèdit, finançada mitjançant l’aplicació del romanent de 
tresoreria per a despeses generals, aflorat en la liquidació del pressupostos corresponents a 
l’exercici 2022, el Partit Popular ens vàrem abstindré, per no compartir el criteri que 
plantejava el govern per distribuir els cedents entre les diferents partides.  
 

  
En quan  l’acord de modificació, imposició i establiment de les ordenances fiscals                            
reguladores  dels impostos, taxes, preus públics i prestacions patrimonials de caràcter públic 
de naturalesa no tributaria, per a l’exercici de 2024, vam votar en contra després de no estar 
d’acord en pujar l’IBI durant al menys aquest any. 
 
Des de la nostre formació continuarem treballant en virtut de defensar amb criteri tots els 
projectes i totes aquelles inversions que beneficiïn al conjunt del poble.. 


